



RELEASE

COMMUNIQUE

Date: April 3, 1980  
le 3 avril 1980

For Release: IMMEDIATE

Pour Publication: IMMEDIATE

The Prime Minister announced today that at his invitation the Prime Minister of Japan, Mr. Masayoshi Ohira will pay an official visit to Canada from May 4 to May 7. The two Prime Ministers are expected to discuss a variety of bilateral and multilateral issues of mutual interest. This will be Mr. Ohira's first visit to Canada as Prime Minister although he has visited Canada before, most recently in 1975. Mr. Ohira will first visit Ottawa and then Vancouver where a dinner will be held in his honour.

---

Le Premier ministre a annoncé aujourd'hui qu'en réponse à son invitation, le Premier ministre du Japon, M. Masayoshi Ohira, fera une visite officielle au Canada du 4 au 7 mai. Les deux Premiers ministres discuteront à cette occasion de diverses questions bilatérales et multilatérales d'intérêt mutuel. M. Ohira est déjà venu au Canada, la dernière fois en 1975, mais il s'agit de sa première visite en qualité de Premier ministre. Il se rendra d'abord à Ottawa, puis à Vancouver, où un dîner sera organisé en son honneur.